
 

 

 

Nieuwsbericht voor verloskundigen op 17-11-2021 

 

CZ heeft besloten om voor de contratering voor 2022 de voorwaarde van de partusregistratie te 
laten vervallen. De KNOV heeft ons aangegeven dat het leidt tot veel weerstand bij haar leden en dat 
zij deze informatie niet willen bieden. We hebben in het inkoopbeleid met reden transparantie willen 
vragen over het aantal zelfstandig voltooide bevallingen. Dit om onze hypothese te kunnen toetsen 
dat er een relatie is tussen kwaliteit en kwantiteit. We zien dat er minder bevallingen in de eerstelijn 
voltooid worden terwijl het aantal eerstelijnsverloskundigen groeit;  er vindt hier verdunning plaats. 
Minder bevallingen met meer zorgverleners. Om te voorkomen dat er grote verschillen in kwaliteit 
ontstaan, willen wij voor onze verzekerden meer zicht hebben op het aantal bevallingen per 
verloskundige. Zonder medewerking lukt dit niet. Gelukkig heeft de KNOV ons wel aangegeven te 
willen werken aan de kwaliteit. Dat juichen we toe. Voor verloskundigen die wél transparantie willen 
bieden over het aantal zelfstandig voltooide bevallingen blijft het format beschikbaar.  
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